

Trampolin Aktivitetsmøde

Lørdag den 23/11 i Sundby

Tilstede:

Line Bangsgaard, Anette Dalsten, Bo Zierau, Marianne Knudsgaard, Allan Laursen, Peter Jensen, Bo Tureby, Kum Jørgensen, Freja Møller, Maila Walmod, Marcus Egge, Lars Walmod, Mariann Holmslykke, Dan Østergaard, Jan Ferré, Maiken Petersen, Kim Olavi, Anita Hansen

Formanden byder velkommen og gennemgår dagsorden.

Præsentation af Trampolinkomiteen.

Efterlysning af en SoMe-ansvarlig/medarbejder for os

Året der gik (Sommerlejr, NM osv. Overordnet et godt år.)

Økonomi:

Pga. almen inflation på 4% stiger alle tilmeldinger og licenser med ca 4%.

Anette D spørger ind til ensretning af startgebyrer gymnastikgrenene imellem. Marianne K forklarer, at det er man gået væk fra. Beløbene udstikker vi selv, så vores konkurrencer kan løbe rundt. Line B vil gerne kigge nærmere på det.

Stor post på nyt IT-udstyr. Der skal bruges endnu flere penge på et nyt Time of Flight (ToF)-udstyr. Haslev TT ønsker ikke længere at udleje deres udstyr, hvis det ikke kan returneres med det samme, da de bruger det i deres daglige træning.

Breddeaktiviteter:

Vi er næsten tilbage til før-corona deltagerantal.

Aftalen med Vestsjællands Idrætsefterskole, hvor der afholdes sommerlejr, stiger i pris.

Marcus E vil gerne med ind i planlægning af sommerlejr. Han skal være meget velkommen!

Trænerløftet:

Tag det ude i klubberne, og del det med jeres trænere. Det er et rigtig godt udgangspunkt for bedre trivsel og god stemning i træningshallen! [Trænerløftet - GymDanmark](#)

Dommere:

Dommercificering betyder at dommere skal på nyt dommerkursus hvert fjerde år, når FIG kommer med et nyt reglement.

Der mangler nye dommere, specielt på Fyn.

Der er en ny stribe dommerkurser i pipeline, der er dog ikke nogen faste datoer endnu.

Der bliver kørt efter de ny regler til DM Senior i maj.

Der bliver opfordret til at det bliver gjort mere reklame for dommerkurserne, og at opslaget kommer flere gang, så det ikke forsvinder så nemt i folks feed. Forbundet sender invitationer ud til klubberne. Datoerne må også meget gerne komme ud i bedre tid.

Forslag for Konkurrencesektionen:

DanCup Synkron som tilføjelse til de eksisterende DanCup'er. Peter J vil gerne have en DanCup med både individuel og synkron. Økonomisk giver det god mening. Marcus E bemærker at det vil blive en meget lang dag! Man kan overveje at fremtidige u12-rækker ikke skal springe synkron.

Diskussion om der er for mange eller for få konkurrencer i DK. Anette D ønsker konkurrencefri perioder til grundtræning.

Aldersgrænser u12 uden resultatformidling kunne også være uden ToF.

HUSK nye aldersgrænser til forbundsmesterskaberne fra 2025 – u13, u15 og u17.

Maiken P vil gerne vende række B i DanCup. Hun synes der er meget få deltagere. Anette D mener at de springere nok skal komme.

Peter J spørger ind til u12-springerens plads i DanCuppen fremover. Der bliver kigget på hvor mange u12-springere, der rent faktisk stiller op.

Internationalt vil der blive indført mixsynkron. Arrangører af internationale konkurrencer bestemmer selv, om det er noget de vil have med. Vi skal overveje om det er noget vi vil indføre nationalt.

Det nye reglement fra FIG gælder fra og med DM-senior den 18/5 2025. Der arbejdes på en oversættelse fra engelsk til dansk. Måske alle skal læse dem på engelsk. Der kommer ændringer i vanskelighed. Mange bonusser indføres.

Landsholdarbejde:

Anette D gennemgår udtagelseskrav

VM-udtagelse: [TRA_VM-udtagelse-2025_v1.pdf](#)

WAGC-udtagelse: [TRA_WAGC-udtagelse-2025_v1.pdf](#)

Evt:

Lars W spørger ind til hvorfor det skal hedde forbundsmesterskaber. Kommuner og andre steder man søger penge ved ikke hvad det betyder. Det bliver foreslået at han bare bliver ved med at kalde det DM i sine ansøgninger 😊

Peter J vil gerne lægge pres på forbundet i forhold til at få et ungdoms/juniorlandhold. Det ser bedre ud på ansøgninger til midler til klubberne, at man har unge mennesker, der er udtaget til disse hold.

Line B spørger om aktivitetsmødet skal blive ved med at holdes på denne måde, efter DM-senior. Ingen protester. Jan F appellerer til at få meldt mødedatoen bedre og bredere ud, og gerne i bedre tid. Og ikke kun på FB.